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Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 
Komisja Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony 
Środowiska 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

Protokół nr 14 

 z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami 
Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska 

 

14 Posiedzenie Komisji Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony 

Środowiska odbyło się w dniu 2 kwietnia 2025 roku w Urzędzie Miejskim w Kuźni  

Raciborskiej (pok. 22). 
 
 

Obrady rozpoczęto 2 kwietnia 2025 roku o godz. 14:30, a zakończono o godz. 15:55 tego 

samego dnia. 
 

 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków Komisji Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami 

Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska. 
 

Obecni członkowie Komisji: 
 

1. Sylwia Brzezicka-Tesarczyk 
2. Urszula Choroba 
3. Marcin Czerniej – nieobecny   
4. Gerard Depta 
5. Mateusz Procek 
6. Sławomir Sielski 
7. Tomasz Sokołowski 
 

oraz 
Sabina Chroboczek-Wierzchowska – Zastępca Burmistrza Miasta 

Anna Szostak – Skarbnik Miasta 
Małgorzata Pabian – Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami 

Joanna Migus – Specjalista ds. Nieruchomości 

Joanna Powroźnik – Specjalista ds. Nieruchomości 

Zuzanna Hajduk – pracownik Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej 
 
 
 

Załącznik nr 1 Lista obecności na posiedzeniu Komisji. 
 

 

Spotkanie rozpoczęła Przewodnicząca Komisji Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami 

Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska – Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk. 
Przewodnicząca odczytała planowany porządek obrad – nie wniesiono uwag. 
 

Załącznik nr 2 Porządek posiedzenia Komisji. 
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1. Wyrażenie opinii w sprawie: 
1a zawarcia kolejnych umów dzierżawy na kolejne 3 lata tych samych nieruchomości: 
- ogródek stanowiący dz. nr 32/4 i nr 32/5 o pow. 0,0764 ha w Kuźni Raciborskiej 
- ogródek stanowiący część dz. nr 182 o pow. 0,0224 ha w Turzu 
- działki rolne nr 6, 8, 10, 11 o pow. 1,679 ha w Siedliskach 
Wniosek omówiła Pani Małgorzata Pabian – Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami. 

Uwag nie wniesiono. 
 

Opinia Komisji: pozytywna. 
 
 

Załącznik nr 3 Pismo o wyrażenie opinii w sprawie zawarcia kolejnych umów dzierżawy tych 

samych nieruchomości na kolejne 3 lata. 

 
1b zawarcia kolejnej umowy dzierżawy na kolejne 3 lata tych samych nieruchomości  
w celu rolnym: działki rolne nr 1009, 1021, 1008 w Kuźni Raciborskiej o pow. 1,2305 ha 

Wniosek omówiła Pani Małgorzata Pabian – Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami. 

Uwag nie wniesiono. 
 

Opinia Komisji: pozytywna. 
 
 

Załącznik nr 4 Pismo o wyrażenie opinii w sprawie zawarcia kolejnej umowy dzierżawy na 

kolejne 3 lata tych samych nieruchomości w celu rolnym: działki rolne nr 1009, 1021, 1008  

w Kuźni Raciborskiej o pow. 1,2305 ha. 

 
1c możliwości sprzedaży części działki 508/4 położonej w Rudzie 

Wniosek omówiła Pani Joanna Migus – Specjalista ds. Nieruchomości. 

Uwag nie wniesiono. 
 

Opinia Komisji: pozytywna. 
 
 

Załącznik nr 5 Pismo o wyrażenie opinii w sprawie możliwości sprzedaży części działki 508/4 

położonej w Rudzie. 

 
1d zawarcia kolejnej umowy najmu części działki nr 442/4 położonej w Kuźni Raciborskiej 
o pow. 100 m2 z przeznaczeniem na przedłużenie ciągu komunikacyjnego w związku  
z prowadzoną działalnością gospodarczą 

Wniosek omówiła Pani Joanna Powroźnik – Specjalista ds. Nieruchomości. 

Uwag nie wniesiono. 
 

Opinia Komisji: pozytywna. 
 
 

Załącznik nr 6 Pismo o wyrażenie opinii w sprawie zawarcia kolejnej umowy najmu części działki 

nr 442/4 położonej w Kuźni Raciborskiej o pow. 100 m2. 
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1e zwarcia umowy najmu części lokalu użytkowego położonego w Kuźni Raciborskiej przy 
ul. Kościelnej 4, na działce oznaczonej w ewidencji gruntów numerem 686/2  
o pow. 7,36 m2 z przeznaczeniem na pomieszczenie techniczne bankomatu/wpłatomatu 
wraz z przedsionkiem 

Wniosek omówiła Pani Joanna Powroźnik – Specjalista ds. Nieruchomości. 

Uwag nie wniesiono. 
 

Opinia Komisji: pozytywna. 
 
 

Załącznik nr 7 Pismo o wyrażenie opinii w sprawie zwarcia umowy najmu części lokalu 

użytkowego położonego w Kuźni Raciborskiej przy ul. Kościelnej 4, na działce oznaczonej  

w ewidencji gruntów numerem 686/2 o pow. 7,36 m2. 

 
1f wynajmu na okres od 19.05.2025 r. do 12.07.2025 r. działki nr 1141/2 położonej w Kuźni 
Raciborskiej z przeznaczeniem na cele handlowe (sprzedaż truskawek z namiotu 
handlowego) 
Wniosek omówiła Pani Joanna Powroźnik – Specjalista ds. Nieruchomości. 

Zastępca Burmistrza Miasta Pani Sabina Chroboczek-Wierzchowska poprosiła, aby zwrócić 

uwagę najemcy, aby nie stawiać namiotu blisko słupa oświetleniowego, gdyż ogranicza to 

widoczność. 

Innych uwag nie wniesiono. 
 

Opinia Komisji: pozytywna. 
 
 

Załącznik nr 8 Pismo o wyrażenie opinii w sprawie wynajmu na okres od 19.05.2025 r. do 

12.07.2025 r. działki nr 1141/2 położonej w Kuźni Raciborskiej. 

 
1g wynajmu na okres od 19.05.2025 r. do 18.10.2025 r. działki nr 162/16 położonej w Kuźni 
Raciborskiej z przeznaczeniem na cele handlowe w części o łącznej pow. 10 m2 
(stanowisko handlowe + miejsce parkingowe) oraz działki nr 206/39 położonej w Rudach 
również na cele handlowe w części o pow. 10 m2 (stanowisko handlowe) 
Wniosek omówiła Pani Joanna Powroźnik – Specjalista ds. Nieruchomości. 

Uwag nie wniesiono. 
 

Opinia Komisji: pozytywna. 
 

Załącznik nr 9 Pismo o wyrażenie opinii w sprawie wynajmu na okres od 19.05.2025 r. do 

18.10.2025 r. działki nr 162/16 położonej w Kuźni Raciborskiej oraz działki nr 206/39 położonej  

w Rudach. 
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1h wynajmu na okres do 3 lat działki nr 1141/2 położonej w Kuźni Raciborskiej  
w części o pow. 20 m2 z przeznaczeniem pod przenośny kiosk handlowy 

Wniosek omówiła Pani Joanna Powroźnik – Specjalista ds. Nieruchomości. 

Uwag nie wniesiono. 
 

Opinia Komisji: pozytywna. 
 

 

Załącznik nr 10 Pismo o wyrażenie opinii w sprawie wynajmu na okres do 3 lat działki nr 1141/2 

położonej w Kuźni Raciborskiej w części o pow. 20 m2.  

 
1i wynajmu na okres do 3 lat działki nr 534/12 położonej w Turzu przy  
ul. Kościelnej, w części o pow. 20 m2 z przeznaczeniem pod garaż przenośny/blaszany 

Wniosek omówiła Pani Joanna Powroźnik – Specjalista ds. Nieruchomości. 

Uwag nie wniesiono. 
 

Opinia Komisji: pozytywna. 
 

Załącznik nr 11 Pismo o wyrażenie opinii w sprawie wynajmu na okres do 3 lat działki nr 534/12 

położonej w Turzu przy ul. Kościelnej, w części o pow. 20 m2. 

 
1j wynajmu części działki nr 656/2 położonej w Rudach przy ul. Dworcowej  
z przeznaczeniem na umieszczenie tablicy/baneru reklamowego 

Wniosek omówiła Pani Joanna Powroźnik – Specjalista ds. Nieruchomości. 

Uwag nie wniesiono. 
 

Opinia Komisji: pozytywna. 
 

Załącznik nr 12 Pismo o wyrażenie opinii w sprawie wynajmu części działki nr 656/2 położonej 

w Rudach przy ul. Dworcowej. 

 
1k wynajmu na okres do 3 lat działki nr 182 położonej w Turzu w części  
o pow. 24 m2 z przeznaczeniem na dojazd do działki sąsiedniej 
Wniosek omówiła Pani Joanna Powroźnik – Specjalista ds. Nieruchomości. 

Uwag nie wniesiono. 
 

Opinia Komisji: pozytywna. 
 

Załącznik nr 13 Pismo o wyrażenie opinii w sprawie wynajmu na okres do 3 lat działki nr 182 

położonej w Turzu w części o pow. 24 m2. 
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2. Wniosek o wsparcie oraz podjęcie działań w zakresie ochrony płazów na obszarze wsi 
Budziska. 
Pracownik Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej Pani Zuzanna Hajduk wyjaśniła członkom 

Komisji, że wniosek o wsparcie oraz podjęcie działań w zakresie ochrony płazów na obszarze 

wsi Budziska został uznany za petycję w rozumieniu ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach, 

w związku z tym zostanie rozpatrzony przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji.  

Komisja zapoznała się z treścią pisma oraz wyjaśnieniami pracownika. 
 

Załącznik nr 14 Wniosek o wsparcie oraz podjęcie działań w zakresie ochrony płazów na 

obszarze wsi Budziska. 

 
3. Opinia do projektu uchwały w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży 
nieruchomości gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych 
wytycznych sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników 
wieczystych. 
Projekt uchwały omówiła Pani Joanna Migus – Specjalista ds. Nieruchomości. 

Pani Joanna Migus wyjaśniła, że ustawą z dnia 26 maja 2023 r. o zmianie ustawy o samorządzie 

gminnym, ustawy o społecznych formach rozwoju mieszkalnictwa, ustawy o gospodarce 

nieruchomościami, ustawy o podatku od czynności cywilnoprawnych oraz niektórych innych 

ustaw, wprowadzone zostały zmiany m.in. w ustawie z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce 

nieruchomościami. Zgodnie z art. 32 ust. 1b tej ustawy Rada Miejska zobowiązana jest do 

podjęcia uchwały określającej zasady przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych 

oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowe wytyczne sprzedaży nieruchomości 

gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

Pani Migus nadmieniła, że dopóki nie było wniosków to nie było konieczności podjęcia uchwały, 

jednak pojawił się wniosek i w związku z tym po konsultacji z kancelarią prawną słuszne jest 

podjęcie przedmiotowej uchwały. 

Uwag nie wniesiono.  
 

Opinia Komisji: pozytywna. 
 

Załącznik nr 15 Projekt uchwały w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości 

gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

 
4. Opinia do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
zabudowanej. 
Projekt uchwały omówiła Pani Joanna Migus – Specjalista ds. Nieruchomości. 

Pani Migus poinformowała, że nieruchomość wymieniona w projekcie uchwały oznaczona działką 

nr 141 a.m. 1 o pow. 0,1350 ha, położona w Siedliskach przy ul. Małej 2 zabudowana jest 

budynkiem mieszkalnym, wolnostojącym, stanowi własność Gminy Kuźnia Raciborska i nie jest 

przedmiotem najmu. Pani Migus przedstawiła członkom Komisji zdjęcie nieruchomości oraz 

wyjaśniła, że zbycie nieruchomości może nastąpić wyłącznie za zgodą Rady Miejskiej, dlatego 
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konieczne jest podjęcie uchwały w tej sprawie.  

Przewodnicząca Komisji Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk zapytała ile czasu potrwa procedura 

operatu szacunkowego. 

Pani Joanna Migus poinformowała, że do 4 miesięcy. 

Uwag nie wniesiono.  
 

Opinia Komisji: pozytywna. 
 

Załącznik nr 16 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

zabudowanej. 

 
5. Opinia do projektu uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy 
Kuźnia Raciborska. 
Projekt uchwały omówiła Pani Joanna Powroźnik – Specjalista ds. Nieruchomości. 

Pani Joanna Powroźnik wyjaśniła, że zgodnie z zapisami art. 37 ust. 2 ustawy Prawo wodne Rada 

Miejska powinna określić w drodze uchwały corocznie do dnia 20 maja wykaz kąpielisk 

zlokalizowanych na terenie Gminy w danym roku kalendarzowym. 

Z kolei organizator kąpieliska ma obowiązek złożyć wniosek o ujęcie w wykazie kąpielisk, 

w terminie do 31 grudnia roku poprzedzającego sezon kąpielowy. Taki wniosek dotyczący 

Ośrodka Wodno-Rekreacyjnego położonego w Kuźni Raciborskiej przy ul. Brzozowej został 

złożony w dniu 26.11.2024 r. 

W związku z powyższym przygotowano projekt uchwały określający wykaz kąpielisk na terenie 

Gminy Kuźnia Raciborska na 2025 rok. 

Pani Powroźnik poinformowała członków Komisji, że zgodnie z wymogami ustawy Prawo wodne 

projekt uchwały został podany do publicznej wiadomości w okresie od 13.02.2025 do 7.03.2025 

poprzez umieszczenie na stronie Biuletynu Informacji Publicznej oraz na tablicy ogłoszeń Urzędu 

Miejskiego w Kuźni Raciborskiej. Projekt uchwały został również przekazany do zaopiniowania 

przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie RZGW w Gliwicach, Głównego Inspektora 

Ochrony Środowiska Departament Monitoringu Środowiska w Katowicach oraz Państwowego 

Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Raciborzu. 

Pani Powroźnik przekazała, że Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie RZGW  

w Gliwicach oraz Główny Inspektor Ochrony Środowiska Departament Monitoringu Środowiska 

w Katowicach pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, a od Państwowego Powiatowego 

Inspektora Sanitarnego w Raciborzu nie wpłynęła żadna odpowiedź i zgodnie z ustawą Prawo 

wodne brak opinii w terminie 14 dni od dnia przekazania projektu uchwały do zaopiniowania 

uznaje się za wyrażenie opinii pozytywnej. 

Pani Powroźnik przekazała również, że projekt uchwały został poddany konsultacjom w okresie 

od 19.03.2025 do 26.03.2025, w trakcie których nie wpłynęła żadna opinia. 

Uwag nie wniesiono.  

Opinia Komisji: pozytywna. 
 

Załącznik nr 17 Projekt uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Kuźnia 

Raciborska. 



Strona 7 z 9 

6. Opinia do projektu uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy 
Kuźnia Raciborska na rok 2025. 
Projekt uchwały omówiła Pani Joanna Powroźnik – Specjalista ds. Nieruchomości. 

Pani Joanna Powroźnik wyjaśniła, że zgodnie z zapisami art. 37 ust. 1 ustawy Prawo wodne Rada 

Miejska powinna określić w drodze uchwały corocznie do dnia 20 maja sezon kąpielowy na 

terenie Gminy w danym roku kalendarzowym. 

Pani Powroźnik poinformowała członków Komisji, że sezon kąpielowy wskazany został  

w złożonym przez organizatora kąpieliska wniosku o ujęcie Ośrodka Wodno-Rekreacyjnego 

położonego w Kuźni Raciborskiej przy ul. Brzozowej w wykazie kąpielisk. Zgodnie z tym 

wnioskiem sezon kąpielowy na kąpielisku Wodnik będzie trwał od 28.06.2025 r. do 31.08.2025 r. 

W związku z tym przygotowano projekt uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego na 

terenie Gminy Kuźnia Raciborska na rok 2025. 

Pani Powroźnik poinformowała również, że projekt uchwał został poddany konsultacjom w 

okresie od 19.03.2025 r. do 26.03.2025 r., w trakcie których nie wpłynęła żadna opinia. 

Uwag nie wniesiono.  

Opinia Komisji: pozytywna. 
 

Załącznik nr 18 Projekt uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy 

Kuźnia Raciborska na rok 2025. 

 
7. Zapoznanie się z pismem Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni 
Raciborskiej dot. inwestycji pn.: „Budowa Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów 
Komunalnych na działkach nr 415/5, 415/23, 415/30 przy ul. Kolejowej w Kuźni 
Raciborskiej”. 
Członkowie Komisji zapoznali się z pismem Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  

w Kuźni Raciborskie, a Zastępca Burmistrza Miasta Pani Sabina Chroboczek-Wierzchowska 

poinformowała zebranych, że 09.04.2025 r. odbędzie się spotkanie z wykonawcą inwestycji pn.: 

„Budowa Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych na działkach nr 415/5, 415/23, 

415/30 przy ul. Kolejowej w Kuźni Raciborskiej”. 

Załącznik nr 19 Pismo z Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej 

dot. inwestycji pn.: „Budowa Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych na działkach 

 nr 415/5, 415/23, 415/30 przy ul. Kolejowej w Kuźni Raciborskiej”. 
 

 

8. Sprawy bieżące. 
W sprawach bieżących zostały poruszone następujące tematy: 
 

 Pani Małgorzata Pabian – Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami poinformowała 

zebranych, że w kolejnym tygodniu zostanie podpisany akt notarialny dotyczący nabycia 

nieruchomości na parking przy Szkole Podstawowej w Rudach. 

 Pani Małgorzata Pabian – Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami przekazała, że 

były prowadzone rozmowy ze Starostwem na temat ceny kupna działki w Rudach 

przeznaczonej pod centrum przesiadkowe, jednak  Starostwo odmówiło zbycia działki po 
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cenie niższej i dalej stoi na stanowisku kupna działki po cenie rynkowej. Pani Pabian 

poinformowała, że działka jest w tej chwili w użyczeniu do 2027 roku, natomiast Starosta 

otrzyma informację, że Gmina jest zainteresowana kupnem działki. 

 Pani Joanna Migus – Specjalista ds. Nieruchomości poinformowała o sprzedaży działek na  

ul. Gliwickich Saperów w Kuźni Raciborskiej oraz o ujęciu w przetargu informacji o tzw. wodzie 

stuletniej, informacja o tym będzie również w oświadczeniu stosowanym w protokole  

o przetargu. Pani Migus przekazała, że nabywca działki przed przystąpieniem do budowy 

będzie musiał zwrócić się do Wód Polskich o warunki zabudowy. 

 Zastępca Burmistrza Miasta Pani Sabina Chroboczek-Wierzchowska poruszyła temat 

budynku gospodarczego wraz z wieżyczką przy Poczcie Polskiej na ul. Powstańców w Kuźni 

Raciborskiej. Poinformowała, że odbyły się wstępne oględziny rzeczoznawcy i określono stan 

budynku jako zły, budynek grozi zawaleniem. W związku z tym wystosowano pismo do 

Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej o ogrodzenie budynku i zakaz wstępu na 

ten teren ze względu na bezpieczeństwo mieszkańców budynku Poczty. Pani Burmistrz 

przekazała, że będzie zlecona ekspertyza, aby stwierdzić, czy budynek nadaje się do 

naprawy, czy do wyburzenia. Pani Burmistrz zaznaczyła, że budynek jest zagrożeniem i może 

być też ogromnym kosztem. W związku z tym, że budynek graniczy z terenem Komisariatu 

Policji podjęto również dyskusję w tym temacie.  

Następnie Radny Pan Tomasz Sokołowski zapytał, czy przy kupnie budynku był pomysł na 

niego. Poinformowano, że w poprzedniej kadencji był pomysł na klub seniora w budynku 

Poczty.  

 Zastępca Burmistrza Miasta Pani Sabina Chroboczek-Wierzchowska poinformowała, że 

odbyła się rozmowa z Dyrektorem Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Kuźni 

Raciborskiej w sprawie miejsca spotkań dla UTW w Kuźni Raciborskiej i takie miejsce będzie.  

Radny Pan Tomasz Sokołowski przekazał, że również trzeba pomyśleć o miejscu spotkań dla 

UTW Rudy.  

 Przewodnicząca Komisji Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk przekazała, że do tej pory nie został 

ogłoszony konkurs w sprawie dotacji na realizację zadania dotyczącego rozpowszechniania 

wśród dzieci i młodzieży kultury fizycznej. 

Pani Burmistrz przekazała, że w bieżącym miesiącu zostanie ogłoszony konkurs dot. dzieci  

i młodzież, jak również zostaną uruchomione tzw. małe granty. 

Przewodnicząca Komisji zapytała o kwotę przeznaczoną na tzw. małe granty. 

Skarbnik Miasta Pani Anna Szostak przekazała, że ok. 18 tys. zł, 20 tys. zł. 

 Radny Pan Tomasz Sokołowski zapytał o wykaz kamer zlokalizowanych na terenie Gminy 

Kuźnia Raciborska. 

Pani Burmistrz przekazała, że odbyło się spotkanie z przedstawicielami firmy OstrógNet  

w sprawie modernizacji i rozwoju sieci monitoringu na terenie Gminy Kuźnia Raciborska. 

Firma OstrógNet będzie pozyskiwała środki zewnętrzne na rozwój sieci monitoringowych na 
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terenie powiatu raciborskiego z uwzględnieniem inteligentnego systemu monitoringu 

(inteligentny system odczytywania tablic). 

Komisja po podjętej dyskusji na temat stanu kamer i bezpieczeństwa na terenie gminy złożyła 

następujący wnioski: 
 

Wniosek Komisji Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony 
Środowiska: 
Komisja w związku z potrzebą rozbudowy systemu monitoringu wnioskuje o wskazanie przez 

Sołtysów oraz Przewodniczących Zarządów Osiedli miejsc wymagających wzmocnienia 

nadzoru wizyjnego, np. dzikie wysypiska, itp.,  w celu zwiększenia bezpieczeństwa na terenie 

Gminy. 
 

Wniosek Komisji Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony 
Środowiska:  
Komisja wnioskuje o przygotowanie wykazu kamer usytuowanych na terenie całej Gminy 

Kuźnia Raciborska z lokalizacją na mapie i wskazaniem podmiotu zarządzającego. 
 

 Przewodnicząca Komisji Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk podjęła temat wynajęcia obiektu 

sportowego w Rudach, przyspieszenia sprawy i ustalenia kwestii umownych. Po podjętej 

dyskusji w tym temacie Komisja złożyła następujący wniosek: 
 
 

 Wniosek Komisji Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy  
i Ochrony Środowiska:  
Komisja wnioskuje o zintensyfikowanie prac oraz rozmów dotyczących treści potencjalnej 

umowy z firmą OLTO Construction Sp. z o.o. w sprawie wynajęcia obiektu sportowego  

w Rudach. 
 

 Radny Pan Tomasz Sokołowski poinformował, że na terenie LKS Rudy jest wiata rowerowa 

pokryta azbestem i w związku z tym prosi o zajęcie się tym tematem. 

Pani Burmistrz przekazała, że zostanie ta sprawa przekazana osobie, która się tym zajmuje. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Komisji podziękowała wszystkim 

za udział i zamknęła 14 posiedzenie Komisji Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami 

Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska. 
 
 
 

Przewodnicząca 
Komisji Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami 

Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska 
 
 

Sylwia Brzezicka-Tesarczyk 

 
 
 

Przygotowała: Danuta Ulman 
 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
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